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Zwracam sig z uprzejm4 pro5b? w imieniu mieszkanc6w

Wloclawka o budowg pobocza przy ulicy Witoszyriskiej

od ulicy Grodzkiej do miejscou'oSci Witoszyn lub do granicy miasta

Wloclawck, a pozostaty odcinek budorvy pobocza uzgodnid z Wladzami

Gminy Fabianki.

Jest to bardzo potrzebna inwestycja. kr6ra spowoduje zwigkszenie

bezp ieczei strt'o u2ytkowni k6w drogi, zwlaszcza rowesyst6w i p i eszych.

Ulica ta przebiega przez tereny lesne. Brakuje pobocza po obu stronach ulicy

a zarazem jest tam du2e natg2enie ruchu, dlatego konieczna jest budowa

pobocza przrynajrnniej zjednej strony drogi.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta c) pomoc w tej sprawie'
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